
Emlékeztető
A KHK 2024. szeptember 9-én tartott üléséről

Meghívott vendég: Gyüre Attila

Napirend előtt:

● Janó Hanna kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy
rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói
jogviszonnyal a BME GTK-n.

Napirendi pontok:

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Késett Korábban
távozott

Kimentést
kért Hiányzott

Bátai Anna szavazati jog x

Darvalics Judit Liza szavazati jog x

Gubián Ádám szavazati jog x

Horváth Balázs szavazati jog x

Hunyadi-Nagy Sára szavazati jog x

Janó Hanna szavazati jog x

Kanyó Zakariás szavazati jog x

Langár Ákos István szavazati jog x

Lendvay Tardos tanácskozási jog x

Ölveczki Máté szavazati jog x

Pinti Panka Rebeka szavazati jog x

Rátz Borbála szavazati jog x

Szabó Georgina szavazati jog x

Szőllősy Blanka tanácskozási jog x

Tóth Márton szavazati jog x

Varga Viktor szavazati jog x

Vörös István Andor szavazati jog x



1. Janó Hanna előterjesztette az ülés napirendi pontjait.
A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta.

(169./2024 KHK határozat)

2. Janó Hanna előterjesztette a szeptember 2-án megtartott ülés emlékeztetőjét.
A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta.

(170./2024 KHK határozat)

3. Janó Hanna beszámolt az elnöki ügyekről:
● Beszámolt a legutóbbi dékáni tanácson történtekről, ahol többek között a

generatív MI oktatásba való integrálásáról volt szó.
● Beszámolt a MŰHASZ Roller Clubbal történt egyeztetéséről.

4. Hunyadi-Nagy Sára beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a 09.03-i Stratégiai Bizottság ülésen történtekről, ahol többek

között szó volt:
○ a tanulmányi ösztöndíj osztásról szóló szabályzat módosításának

lehetőségéről,
○ a tanulmányi ösztöndíj módosítással kapcsolatos fórum időpontjáról

és megvalósításáról,
○ a tanulmányi ösztöndíj módosítással kapcsolatos hallgatói

elégedettség felmérésről.

● Beszámolt a félévkezdéssel kapcsolatos oktatási területet érintő
aktualitásokról.

● Beszámolt a 018-as tantárgyfelvételi kérvénnyel kapcsolatban felmerülő
hallgatói megkeresésekről.

5. Darvalics Liza beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről:
● Beszámolt az alszervezetek közösségi pontozásával kapcsolatos

megbeszélésről.
● Ismertette a következő Pályázati Bizottság ülésének időpontját.
● Ismertette a Közösségi és Közéleti ösztöndíj pályázatok leadásával

kapcsolatos információkat.

6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a Rendszeres Szociális ösztöndíj pályázat pályázati időszakának

lezárulásáról.
● Ismertette a következő ESZB ülés időpontját.

7. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a Zöld kör öntevékeny kör eszköz támogatási igényéről..

8. Langár Ákos beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a kollégium területet érintő aktualitásokról.



● Beszámolt az aktuális rendezvénybejelentők elkészültéről.
● Ismertette a őszi félév kollégiumi beköltözőknek szóló kollégiumi fórum

időpontját.

9. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről:
● Beszámolt a Gólyabál esemény szervezésének megkezdéséről.
● Beszámolt a Shots Up rendezvénysorozattal kapcsolatos fejleményekről.

10. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta
történtekről:
● Beszámoltak azEHK alakuló ülésén történtekről, amelynek emlékeztetője

elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024 honlapon.
■ Beszámoltak az EHK-n belüli pozíciók betöltéséről..
■ Beszámoltak a bizottsági delegálásokról.

● Beszámoltak az EHK alakuló ülését követő stratégiai bizottság ülésen
történtekről.

● Ismertették a szerdai elnöki értekezlet időpontját.

11. Előterjesztések:
● Rátz Borbála előterjesztette javaslatát a 2024/25/1-es félévre vonatkozó

Dizájner pályázat pályázati kiírására és adatlapjára vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

(171./2024 KHK határozat)

● Gubián Ádám előterjesztette javaslatát a 2024/25/1-es félévre vonatkozó
GTK HK rendezvénynaptárára vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

(172./2024 KHK határozat)

12. Egyebek:
● Bátai Anna beszámolt a legutóbbi Rendezvényszervező Csoport ülésen

történtekről.
● Horváth Balázs beszámolt a Kolimpia kapcsolattartó pozíciójával

kapcsolatos feladatairól.
● Lendvay Tardos beszámolt a legutóbbi Sportszervező Csoport üléssel

kapcsolatban, ahol szó volt az Őszi Sportnap és egyéb sportesemények
szervezéséről.

● Ölveczki Máté beszámolt a Képviselet őszi időszakra vonatkozó belső
projektjeiről.

● Pinti Panka Rebeka beszámolt az online megjelenő Kari lappal
kapcsolatos továbbá a ZH naptárral kapcsolatos munkálatairól.

● Rátz Borbála beszámolt a GTK Gólyatábor szponzorációival kapcsolatos
tevékenységeiről.

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024


● Szőllősy Blanka beszámolt a szociális pályázatok bírálói pozíciójának
népszerűsítési tervezetéről.

● Tóth Márton beszámolt a félév Gólyatanács alkalmainak tervezetéről.
●
● Vörös István Andor beszámolt beszámolt a legutóbbi Mentorgárda ülésen

történtekről.

Az ülés időtartama: 2 óra 00 perc (18:00-20:00)
A következő ülés ideje: 2024. szeptember 16. 18:00 óra

Budapest, 2024. 09. 09.

Lendvay Tardos Janó Hanna
Emlékeztető vezető Elnök

Határozatok:
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169.
A GTK HK elfogadta a 2024.
szeptember 9-ei ülés napirendi

pontjait.
14 0 0 0 Janó Hanna

170. A GTK HK elfogadta a 2024.
szeptember 9-ai ülés emlékeztetőjét. 14 0 0 0 Janó Hanna

171.
A GTK HK elfogadta a 2024/25/1-es
félévre vonatkozó Dizájner pályázat
pályázati kiírását és adatlapját.

14 0 0 0 Rátz Borbála

172.
A GTK HK elfogadta a 2024/25/1-es

félévre vonatkozó GTK HK
rendezvénynaptárra tett javaslatot.

14 0 0 0 Gubián Ádám

Mellékletek:

● 2024. szeptember 2. KHK ülés emlékeztető
● Napirend_2024_09._09
● 2024/25/1-es félévre vonatkozó Dizájner pályázat pályázati kiírás és adatlap
● 2024/25/1-es félévre vonatkozó GTK HHK rendezvénynaptár


